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J.nr. NST-4101-00663 
 
Den 18. juni 2014 

Folketingets Miljøudvalg har i brev af 23. maj 2014 stillet følgende spørgsmål nr. 
438 (alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling 
Bonnesen (V). 
 
 
Spørgsmål nr. 438 (alm. del) 

Vil ministeren redegøre for, hvor mange penge der er blevet brugt på at undersøge 
og opsamle viden om, hvordan de forskellige faunabroer i Danmark fungerer i 
forhold til de arter, hvis spredningsbehov er konstrueret for at tilgodese, i perioden 
fra 1990 til nu, samt hvor mange penge der aktuelt er afsat til samme indsats i 
fremtiden. 
 
Svar 

Jeg har forelagt spørgsmålet for transportministeren, som har indhentet bidrag fra 
Vejdirektoratet. Vejdirektoratet  oplyser følgende, som jeg kan henholde mig til: 
 
”Vejdirektoratet, oplyser, at de til vidensindsamling og overvågning af faunabroers 
effekt, herunder særligt undersøgelser som er udført og rapporteret af DCE, Århus 
Universitet, har anvendt omtrent 500.000 kr. Resultaterne er publiceret og kan 
findes på internettet. 
 
Til fremtidig vidensindsamling budgetteres med en årlig udgift på i gennemsnit 
cirka 100.000 kr.”    
 
 

Kirsten Brosbøl / Sven Koefoed-Hansen 
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